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Protokół nr XXXI/17 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 24 marca 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 16:35. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, Burmistrza Pana Pawła Wójcika oraz mieszkańców 

miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XXXI sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 24 marca 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XXX sesji 

 

Protokół z XXX sesji został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XXXI sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXXI sesji 

 

Proponowany porządek obrad XXXI sesji został przyjęty jednogłośnie. 15 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz rozpoczął swoje sprawozdanie od spraw inwestycyjnych. Poinformował, że na 

początku marca Gmina otrzymała promesę na przebudowę drogi gminnej Sędziejowice – 
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Chomentówek (2 km). Dofinansowanie to 218 tys. zł. Niestety po przetargu okazało się, że 

najkorzystniejsza oferta była trochę wyższa od kalkulacji z kosztorysu w związku z czym 

potrzebne będzie niewielkie przeniesienie środków w budżecie na dzisiejszej sesji.  

Podpisana została pre-umowa na przebudowę budynku socjalnego przy ul. Mielczarskiego  

w Chmielniku. Wykonane zostaną prace termomodernizacyjne, wymienione zostaną drzwi, 

okna, instalacje i przyłącza. Powstanie tam 10 mieszkań w różnych konfiguracjach  

z nastawieniem na małe lokale głównie jednoosobowe szczególnie skierowane dla osób 

starszych. Szacowana wartość inwestycji to 1 mln 776 tys. zł z czego półtora mln zł będzie 

pochodzić ze środków zewnętrznych.  

Na półmetku jest inwestycja na osiedlu Sady. Wymieniane są ciągi piesze i położny zostanie 

nowy asfalt.  

W kwietniu planowane jest rozpoczęcie dużego projektu związanego z termomodernizacją 

budynków użyteczności publicznej. Pierwszym będzie Gimnazjum w Chmielniku (budynek 

szkoły i sali gimnastycznej). 

Podpisana została umowa na wykonanie dokumentacji projektowej wraz z pozwoleniem na 

budowę na rozbudowę Szkoły Podstawowej w Chmielniku o salę gimnastyczną.    

Następnie Paweł Wójcik poinformował, że uczestniczył w konferencji organizowanej 

przez Urząd Wojewódzki w Kielcach dotyczącej pierwszego podsumowania programu 

„Rodzina 500+”. Gmina Chmielnik otrzymała bardzo wysokie oceny za przygotowanie  

i realizację programu. 

Odbyły się obchody Dnia Żołnierzy Wyklętych oraz promocja gry „Chmielnik 22 czerwca 

1944” - jest to nowa bardzo ciekawa forma promocji naszej Gminy. 

W Skaryszewie odbył się jarmark koński, w którym uczestniczyli hodowcy z naszego terenu. 

W ubiegłym tygodniu w naszej gminie przebywała  delegacja z Sędziszowa, w związku  

z upamiętnieniem 73. rocznicy rozstrzelania mieszkańców tej gminy w Chmielniku  

i Piotrkowicach.  

Tradycyjnie jak co roku odbył się turniej „młodzież zapobiega pożarom”. 

Burmistrz poinformował, że złożony został akces do bardzo dużego przedsięwzięcia budowy 

terminala przy torach kolejowych.  Nasza gmina, jako jedna z sześciu,  jest brana pod uwagę 

przy lokalizacji (nie tylko w Polsce). Odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy 

planującej tę inwestycję, na którym zapoznani zostali z naszą ofertą. Największym 

problemem, który dotyczy nie tylko Chmielnika jest dostępność pracowników.     

Z Urzędem Pracy została zawarta umowa na prace społecznie użyteczne  dla 15 osób i dla 10 

osób zatrudnienie w ramach robót publicznych.  

Podpisana została umowa z Świętokrzyskim Bankiem Żywności. Osoby uprawnione  

z pomocy będą mogły złożyć wniosek do Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

i otrzymać bezpłatną pomoc w postaci żywności.  

Dzisiaj odbyło się spotkanie z prywatnym inwestorem, który chciałby na terenie naszej gminy 

utworzyć żłobek. 

Paweł Wójcik przypomniał, że niedługo upłynie termin zgłaszania propozycji dotyczących 

zmiany nazw ulic. 

Burmistrz zapowiedział spotkania z mieszkańcami wszystkich sołectwach naszej gminy,  

w celu  zaznajomienia ich z aktualną sytuacją w Gminie i z planami na przyszłość. 
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Harmonogram spotkań został ustalony  w porozumieniu z sołtysami i będzie dostępny na 

stronie internetowej. Burmistrz zachęcał do udziału w spotkaniach radnych z danego terenu.      

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku w okresie od 28.02.2017 r. do 24.03.2017 r.: 

- w tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku: 

15.03.2017 r.- Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

16.03.2017 r.- Komisji Rewizyjnej  

23.03.2017 r.- Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

23.03.2017 r.-  Komisji Oświaty, Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych  

23.03.2017 r.-  Komisji Statutowo-Regulaminowej  

 

 Ponadto, radni uczestniczyli:  

- 04.03.2017 r. – Gminnych obchodach Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych, 

- 05.03.2017 r. -  koncercie z okazji Dnia Kobiet, 

- 05.03.2017 r. – spotkaniu podsumowującym projekt pn. „Opracowanie Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2025” 

- 06.03.2017 r. – Jarmarku Końskim w Skaryszewie, 

-Obchodach Dnia Kobiet w Kotlicach, Grabowcu i Piotrkowicach, 

- 19.03.2017 r. – III Turnieju o Puchar Burmistrza Chmielnika w halowej piłce nożnej,  

- 19.03.2017 r.- spotkaniu sprawozdawczym OSP w Chmielniku 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) rozpatrzenia skargi Pana M. S. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXI/271/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. S. 

głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 
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Sekretarz do projektu przedstawił poprawki, do których radni nie zgłosili zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXI/272/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo 

oświatowe głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy Gminą Chmielnik a Skarbem 

Państwa reprezentowanym przez Lasy Państwowe Nadleśnictwo Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXI/273/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości pomiędzy Gminą Chmielnik a Skarbem Państwa reprezentowanym przez Lasy  

Państwowe Nadleśnictwo Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

d) wprowadzenia zmiany do uchwały z dnia 28 marca 2014r. Nr XXXVIII/355/2014 Rady 

Miejskiej w Chmielniku w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Chmielnik 

 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Martę Wójtowicz – inspektora w Wydziale 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXI/274/2017 w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały  

z dnia 28 marca 2014r. Nr XXXVIII/355/2014 Rady Miejskiej w Chmielniku w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy 

Chmielnik głosowało 14 radnych. 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu, PRZECIW głosów 

nie było. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
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e) zmian budżetu na 2017 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXI/275/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXI/276/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXI/277/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  
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ZA podjęciem uchwały nr XXXI/278/2017 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego głosowało 14 radnych. 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu, PRZECIW 

głosów nie było. Uchwała została podjęta bezwzględną większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

4. Interpelacje radnych. 

 

Żadnych interpelacji nie zgłoszono. 

 

5. Sprawy różne. 

 

Sekretarz Gminy zaprosił raz jeszcze do wzięcia udziału w rewizycie w Gminie Biała Rawska 

Wyjazd  odbędzie się 7 kwietnia  b.r. podczas zostanie przeprowadzone szkolenie na temat: 

„Rola sołtysa w samorządzie gminnym”. Oprócz tego przewidziano wizytę w siedzibie  grupy 

producenckiej oraz wizyta u sadownika. 

 

6. Zakończenie obrad 

Z powodu wyczerpania porządku XXXI sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 24 marca 2017 roku. 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Tomasz Biernacki 

       

 

 

  


